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نشست هم اندیشی و آسیب شناسی تحت عنوان امداد صنعت در دانشگاه فنی و حرفه ای
منطقه یک کشوری با حضور صاحب نظران برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه ، رئیس منطقه یک دانشگاه فنی و حرفه ای ضمن خوش آمد گویی به شرکت کنندگان

در این نشست به نسلهای مختلف دانشگاه ها اشاره نمودند و ایشان گفتند با افتخار ادعا می کنیم که یک دانشگاه

نسل سومی و کار آفرین و مهارت محور هستیم .دکتر احمدی در ادامه با اشاره به تقسیم بندی 10 گانه دانشگاه فنی و

حرفه ای در کشورگفت ما افتخار می کنیم در منطقه یک دانشگاه فنی و حرفه ای کشور آموزش را در این دانشگاه

هدفمند نموده ایم و آموزش را تا حدودی ورودی صنعت قرار داده ایم وبا تشکیل تیم مشترک با هلدینگ تراکتور سازی

و شرکت ایدم نسبت به شناسایی چندین قطعه که امکان تولید در دانشگاه فنی و حرفه ای را دارد شناسایی نموده ایم.

نشست هم اندیشی و آسیب شناسی تحت عنوان امداد صنعت در دانشگاه فنی و
حرفه ای منطقه یک کشوری با حضور صاحب نظران برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه ، رئیس منطقه یک دانشگاه فنی و حرفه ای ضمن خوش آمد گویی به شرکت کنندگان در این نشست به نسلهای مختلف دانشگاه ها اشاره نمودند و ایشان گفتند با

افتخار ادعا می کنیم که یک دانشگاه نسل سومی و کار آفرین و مهارت محور هستیم .دکتر احمدی در ادامه با اشاره به تقسیم بندی 10 گانه دانشگاه فنی و حرفه ای در کشورگفت ما افتخار می کنیم

در منطقه یک دانشگاه فنی و حرفه ای کشور آموزش را در این دانشگاه هدفمند نموده ایم و آموزش را تا حدودی ورودی صنعت قرار داده ایم وبا تشکیل تیم مشترک با هلدینگ تراکتور سازی و

شرکت ایدم نسبت به شناسایی چندین قطعه که امکان تولید در دانشگاه فنی و حرفه ای را دارد شناسایی نموده ایم.

دکتر جعفر احمدی شالی ازامضای قرارداد 12000 قطعه باشرکت ایدم را در حاشیه سفر هیات دولت (ریاست محترم جمهوری اسلامی ایران) با هدف ارتباط صنعت و دانشگاه خبر داد.

ضمنأ رئیس منطقه یک کشوری دانشگاه فنی وحرفه ای ازتولید آب صابون نانو برای صنایع کشورخبر داد. وگفت آب صابون نانو در مجموعه سایپا آذربایجان آزمایش شده ودارای ویژگی های منحصر

بفرد و استانداردهای لازم برای صنعت دارا می باشد و در رایزنی هستیم تا آب صابون نانو را به صنایع کشورمعرفی نمائیم.

عضو هیات علمی دانشگاه تبریز بیان داشتند بهای تمام شده در صنعت کشورمهمترین مسئله کشور می باشد و علت اینکه تمامی محصولات در دانشگاه فنی و حرفه ای منطقه یک کشور با کمترین

هزینه تمام می شود وجود نیروی انسانی ارزان و قیمت تمام شده پایین می باشد .

در ادامه دکتر احمدی شالی ازبرگزاری اولین کنفرانس بودجه ریزی بر مبنای عملکرد وفعالیت در شهریور ماه سالجاری در تبریز خبر داد.

دبیر جامعه اسلامی کارگران استان در ادامه این نشست سالروز شهادت امام موسی کاظم(ع) را تسلیت گفتندو به بیماربودن صنعت جامعه اشاره نمودند و از گزینه های روی میزواز تحریم ها مطالبی

را ارائه دادند و از مهم ترین مزایای امداد و صنعت مشاوره دادن به صنعت کشور خواندند و ایشان به این اشاره نمودندکه برای فارغ التحصیلان دانشگاه ها برنامه داریم و تشکیل اینگونه جلسات را

به دستور استاندار محترم آذربایجان شرقی عنوان کرد .

در ادامه این جلسه دکتررضوی از اصحاب صنعت استان تنها آچار به دست بودن دانشجویان را کافی ندانستند و برگزاری دوره های آموزشی و چگونگی ارتباط دانشجو با صنعت را از مهمترین مسائل

پل ارتباطی صنعت کشور و دانشگاه ها عنوان نمود.

در ادامه این نشست هم اندیشی دکتر فدایی عضو هئیت مدیره گروه صنعتی آمیکو و عضو هیات علمی پلی تکنیک دانشگاه امیرکبیر گفت: عوامل اجرایی در صنعت از مهمترین مسائل می باشد

ایشان در ادامه با اشاره به اینکه هر نیروی کار اندیشمند ومخترع نیست گفت برای اینکه یک اشتغال مولد داشته باشیم، باید سرمایه هم داشته باشیم و سرمایه داران هم به سمت و سوی سود

بازارحرکت می کنند .

دکتر فدایی در ادامه گفت: راه اندازی کسب و کار در جامعه به این راحتی نیست که با یک دوره آموزشی، یک نفرکسب وکارراه اندازی کند ، تبلیغات و استراتژی به یک سری اصول و شناخت بازار

هدف و شبکه تأمین و توزیع از مهمترین مسائل می باشد.

عضو هئیت مدیره گروه صنعتی آمیکو گفت: نبود مدیران اصولی در جامعه صنعت و جامعه دانشگاهی یکی ازدلایل می باشدواگر در جامعه مدیرانی لایق برای صنعت و دانشگاه تربیت شوند می

توانیم از این منابع انسانی استفاده کنیم .

دکترفدایی به بروز بودن شرکتها و نو آوری و ابتکار و خلاقیت در شرکتها اشاره کرد و ارتباط خارج از کشور و نحوه ارائه و فروش محصولات درخارج از کشور پرداخت.

درادامه دکتر اردلان مدیرکل تأمین اجتماعی استان حمایت این بیمه را از جامعه صنعت کشور خبر داد.

در ادامه جناب آقای سعیدی نماینده محترم مجلس شورای اسلامی از اقتصادرانتی گفتند و برای آن قضیه ارائه راهکارنمودند و ایشان از حمایت 100 نفر کارآفرین و شرکت دانش بنیان خبر دادند

مدیر کل محترم اوقاف در این نشست گفت:یکسری از زمین هایی که در صنعت استان است وقف می باشند و وقف در خدمت صنعت جامعه می باشد ایشان افزودند: منابعی برای ایجاد اشتغال در

صنعت داریم و از درغفلت بودن نیاز سنجی صنایع جامعه مطالبی را ارائه نمودند و گفت:صنعت ما در جامعه بومی نیست و مشکل ما درجامعه ناشناخته بودن صنعت در جامعه وعدم نیروی

تخصصی است .

گفتنی است دراین نشست جمعی از صاحب نظران عرصه صنعت و دانشگاه من جمله از آنها رئیس انجمن قطعه سازان استان ،پارک علم وفناوری استان و.....حضور داشتند.

در ادامه نشست با حضور تمامی شرکت کنندگان از نمایشگاه توانمندیهای اساتید و دانشجویان دانشگاه فنی و حرفه ای منطقه یک کشور بازدید به عمل آمد.
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